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Interpelacja do Starosty Barbary Studzińskiej

Na wspólnym posiedzeniu Komisji Infrastruktury i Komisji Polityki Finansowej Rady 
Powiatu Świeckiego, które odbyło się w dniu 22 marca 2023 roku w trakcie dyskusji 
dotyczącego dofinansowania projektów drogowych z Rządowego Programu Inwestycji 
Strategicznych postawiony został zarzut, że wnioski składane przez powiat świecki na 
remonty dróg powiatowych, nie otrzymują dofinansowania w ramach tego programu, gdyż 
nie spełniają kryteriów formalnych ogłoszonych przy kolejnych naborach wniosków.

Proszę o wyszczególnienie wszystkich wniosków drogowych składanych przez powiat 
do Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych z podaniem dokładnej nazwy zadania, 
jego zaplanowanej wartości, wnioskowanego poziomu dofinansowania z programu, 
zaplanowanego terminu realizacji i miejsca jakie każdy wniosek zajął na liście rankingowej w 
poszczególnych edycjach programu.

Proszę także o podanie wszystkich kryteriów naboru obowiązujących przy składaniu 
przez samorządy wniosków do Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych jakie były 
ogłoszone przy każdej edycji tego programu i jednoznaczne określenie, czy każdy ze 
składanych przez powiat wniosek spełniał wszystkie obowiązujące kryteria formalne.


